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65/2017                                                   
 

 
 
 

CONSELL DE LA POLICIA 15 -05-2017 

 

EXPEDIENTS DISCIPLINARIS 
 
USPAC denuncia en cada un dels 3 expedients disciplinaris molt greus que es 

tracten, que estem en contra de les  formes emprades per la DAI en les 

Informacions Reservades, les quals entenem que són un frau. 

 

Així mateix, informem a la DAI que hem aturat (per sentència), el compliment 

d’expedients disciplinaris i demanem una vegada més que NO s’apliquin els 

expedients fins que aquests siguin ferms (en breu donarem més detalls). 

 

PROTOCOL DETECCIÓ DE SUBSTÀNCIES 
 
El conseller Jané demana que es miri quins protocols tenen els altres cossos policials 

respecte a la recollida de mostres i substàncies estupefaents.  

 

USPAC demana que si es fes un protocol, s’hauria d’afegir les mostres per la persona 

a qui se li fa la prova, per a poder tenir dret a la defensa i en cas que ho consideri, 

tenir dret a la prova de contrast en un laboratori independent 

 

FUNCIÓ PÚBLICA  
 

El representant de la Funció Pública comunica que hi ha 3 taules de diàleg obertes 

amb els sindicats de la Mesa de negociació, per treballar-los: 

 
1. Pagar el 100% en els casos d’IT (baixes), com es feia anys enrere. 

2. FAS (Fons d’Ajut Social). 

3. Retorn pagues extraordinàries 2013 i 2014 (posar els terminis). 

 
Així mateix, confirma que durant el 1r trimestre de 2018 s’ha de retornar l’últim 
tram de la extra de 2012 pendent. 
 

NO FER NITS ALS 50 ANYS O 25 ANYS DE SERVEI 
 
La subdirectora Maite Català deixa molt clar que atès l’acord de 29 de gener de 2015 
amb el SAP-UGT, no es variarà aquest punt. Gràcies SAP (“treballem X tu”). 
 
Cal recordar, que abans d’aquest acord de la vergonya, els acords anteriors 
recollien que es podia deixar de fer nits als 50 anys o 25 anys de servei actiu, 
però el SAP-UGT ho va signar perquè fos als 55 anys d’edat. 
 

VALS ROBA DE PAISÀ 
 

Els vals pendents de 2014 i 2015 ja s’estan repartint. Aquesta setmana s’iniciarà el 

repartiment a les 5 Regions policials que encara no s’havia iniciat. 
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ESTRIS PER LA MARIHUANA  
 

USPAC va denunciar infinitat de vegades, fins i tot ho vam elevar al Departament de 

Treball, aportant un informe complert detallant les mesures de protecció a adquirir ( 

https://www.uspac.cat/noticia/manca-de-material-adient-pel-c%C3%A0nnabis ) amb 

i que haurien d’haver en l’equipament dels Mossos, per a poder treballar amb 

seguretat en el moment que anem a un servei com aquest.  

 

Finalment, han acceptat crear un equipament d’estris que hi haurà a totes les 
ABP’S i comissaries, i que estarà format per: 2 mascaretes, 2 guants antitall, 2 

ulleres, tisores. Es comença a repartir aquesta 2a quinzena de maig. 
 

REGULACIÓ DE LA 2A ACTIVITAT 
 

Des d’USPAC hem portat aquest punt a cada consell de la policia que hem assistit, 

així com hem registrat diversos escrits sol·licitant que s’havia de reunir la comissió 

permanent de la segona activitat al CME, la qual des del 2009 no es reuneix (aviat 

sabrem el per què). Finalment hem aconseguit que ens convoquin a la comissió el 

proper dia 25 de maig, així que us informarem dels punts que hem aportat. 

 

CANVI TIP AGENTS AFECTATS FILTRACIÓ DE DADES 
 

Fracàs estrepitós del famós núm. NOT, hi ha companys/es que ja l’han retornat. 

S’informa al director Batlle dels casos que estan succeint on es posen en perill mossos 

i les seves famílies, i per primera vegada es veu que ara sí, són bones les propostes 

que feien els sindicats (quan no les havia admès mai). 

 

Des del primer dia vam avisar que era una mesura nefasta, i que la DGP només 
ho feia per a justificar-se que “feia alguna cosa” al respecte. S’ha demostrat 

que és una mesura inútil i ineficaç. 

 

PAP’S PER ANTIGUITAT 
 

Un cop se’ns informa de l’acord, de “DES”millores, assolit el dia 15-05-17, entre la 

DGP i els sindicats afins, on hi ha el punt dels PAP’S per antiguitat (cal recordar que 
tots els funcionaris de la GENCAT ho tenen, menys els Mossos), demanem si es 

retornaran en caràcter retroactiu des de 2016, entenem es va generar el dret.  

 

Resposta de manual: el dimecres 17-05-17, en el nou Consell de Policia extraordinari, 

donarem més informació (és el mateix a dir un NO, no ho reconeixerem i perdreu 

aquests dies amb el beneplàcit dels sindicats col·laboradors). 

 

NOVA PROMOCIÓ DE MOSSOS 
 

S’informa que, un cop aprovats els tràmits pertinents, la 2a quinzena de juny, es 

publicarà al DOGC la promoció de 500 noves places, on es remarca del canvi de 

titulació exigida per a l’accés, així com el requisit de nivell “C” de català, enlloc del 

nivell “B” que s’ha demanat fins ara.  
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VALORACIÓ OCCITÀ (ARANÈS) ALS CONCURSOS 
 
USPAC es reitera en la puntuació de l’idioma occità als concursos i que aquesta s’ha 

de modificar, ja que el Govern l’està menystenint. 

El Secretari del Departament, Cèsar Puig, informa que van demanar un informe jurídic 

per a determinar si complien amb la normativa, i que dit informe va determinar que si 

la compleixen. Dit això, s’adonen que potser cal una revisió d’aquestes i han demanat 

nova reunió amb Funció Pública per a valorar aquesta possibilitat. 

 

CANVI D’UNIFORMITAT AL CME 
 
El conseller Jané, diu que s’està treballant amb el canvi d’uniformitat, i que el 

presentarà als Ajuntaments i sindicats representatius per valorar la seva adquisició.  

Finalment, ens han convocat el 26 de maig (Egara), a tots els sindicats per a mostrar-

nos la proposta d’uniformitat per als efectius de les unitats de seguretat ciutadana. 

 

EL DIRECTOR BATLLE DESBORDAT 
 

Durant el “debat”, de quines organitzacions sindicals han estat participat amb el 

Departament pel nou acord de 15 de maig de 2017 (quines no-representatives, i 

quines no signants de l’acord de 29 de gener de 2015 han estat a les reunions de 

seguiment de l’acord, s’observa un director Albert Batlle desbordat absolutament, 
on reconeix ara sí, ara no, i es contradiu en multitud de vegades en els temes tractats 

amb aquets sindicats. 

Lamentable situació permesa pel conseller Jané com a màxim responsable d’interior, 

on es vulnera el dret fonamental a la negociació col·lectiva, intentant obviar a 

sindicats representatius del CME, com ara USPAC. 

 

CÀMERES DE VIDEOVIGILÀNCIA A LES BORGES 
 
USPAC informa dels procediments sancionadors, que ha obert l’Agencia Catalana de 
Protecció de Dades, per la comissaria de Borges Blanques. En una mostra clara de 
minimitzar el succés, l’administració respon que està tot arxivat. USPAC els rebat 
aquesta informació, aportant els recursos presentats amb noves proves, així com se’ls 
diu que s’ha arribat a aquesta situació per la inoperància dels caps regionals i  
sobretot de l’administració, en no respondre en 10 mesos els escrits on 
informàvem d’aquest tema. 
 
USPAC portarà fins a les últimes conseqüències judicials, aquest i altres temes. 
 

SESSIONS DEL CONSELL DE LA POLICIA 
 
USPAC ha denunciat reiteradament que es vulnerava el Decret que regula el 
funcionament del Consell i se’ns citava 1 vegada per trimestre, enlloc de cada 2 
mesos màxim que marca la norma. Finalment, no han pogut seguir vulnerant la 
norma perquè veien que el procediment acabaria als jutjats i han acceptat 
“calendaritzar” les sessions, complint el Decret que el regula. 
 
Catalunya, 18 de maig de 2017 
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